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About TCCF
文化內容策進院
About TAICCA

由文化內容策進院主辦，2020 創意內容大會 Taiwan Creative 

Content Fest (TCCF) 聚焦市場交易、異業整合及創意未來內

容；大會內容包含國際市場展、國際論壇、三大主題展覽、多

場創新展演、跨域交流晚會，以及邀集國內外買家進行超過百

場媒合活動。

2020 創意內容大會以「Re: 眾感未來（Human Touch - A 

Closer Future）」為主題，捲動後疫情時代下的內容交易產

業能量，並整合市場及展會，助攻「文化內容」達產業化、國

際化、整合化，為產業帶來全面性的能量；同時連結各文化內

容產業，塑造臺灣文化國家品牌，透過跨域創意展演，創造�

流新魅力。

Taiwan Creative Content Agency (TAICCA), established in mid-2019, 
upholds the essence of cultural content in Taiwan and embraces 
forward-thinking and continuous innovation. From November 17th 
to 22nd, TAICCA will host the 2020 Taiwan Creative Content Fest 
(TCCF), which aims to showcase Taiwan′ s cultural content towards 
the world.

TCCF is a week-long comprehensive culture fair that features a 
creative content market, international forums, various matchmaking 
events, and exhibitions of latest future content projects. The theme 
this year: "Human Touch - A Closer Future," invites you to rethink the 
future of the creative economy in this post-COVID-19 era.

文化內容策進院（簡稱文策院）於 2019 年 6月成立，是由文
化部監督，為了提升內容產業發展的專業中介組織，我們具有
民間跨領域的專業人才，以及來自政府跨部會系統支持的雙重
優勢，期待成為內容產業的最佳夥伴。

本院支持臺灣文化內容產業的發展，包括影視、流行音樂、圖文
出版、數位出版、ACG、時尚設計、藝術產業及未來內容體驗等。

文策院將善用所執行管理的國發基金、實力堅強的臺灣資通訊
技術、新興的 5G 與 AI 未來科技等優勢，整合運用在臺灣原
生 IP 開發、高階文化科技育成、及新創事業的發展，並布局
國際通路，協助將臺灣文化品牌行銷國際。

協助臺灣文化內容產業升級，為臺灣品牌增值是我們致力的目標。

The Taiwan Creative Content Agency (TAICCA), established in June 2019, 
under supervision of Ministry of Culture, is a professional intermediary 
organization working to promote the development of Taiwan's content 
industries. TAICCA gains its double advantages from various disciplines 
in the private and nongovernmental sectors combined with strong 
governmental interdepartmental support. TAICCA pledges to be the 
strongest partner for the content industries. 

TAICCA supports the development of Taiwan's cultural content 
industries, including film and television, pop music, graphic publishing, 
digital publishing, ACG, fashion design, supports for art production and 
culture technology. 

TAICCA aims to leverage its management of the National Development 
Fund while utilising Taiwan's advanced information and communication 
technology to develop Taiwan's intellectual property (IP) and advanced 
culture technology as well as to assist start-ups in financing. Through 
building and securing international distribution channels, TAICCA strives 
to promote Taiwan's cultural brand in the world. 

TAICCA aims to upgrade Taiwan's cultural content industries and to 
create new value for Taiwan's national brand.
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文化新臺流 經濟新金流
Greetings from 
the Minister of Culture
臺灣擁有國際稱羨的多元、開放、包容的生活環境，任何創意

都可以在這裡自由實現，而且具備優異的科技能力。文化就是

生活，善用臺灣優勢，以軟體帶動硬體，全面提升臺灣文化內

容產業的競爭力，讓文化新臺流成為經濟新金流，這是文化部

當前的重要政策與工作之一。

文化內容策進院掌握全球內容產業的發展趨勢，主辦 TCCF 創

意內容大會，串聯臺灣產業界的能量，以臺灣內容為核心，透

過展會創新敘事體驗，不但整合出全新的臺灣文化國家品牌，

更媒合全球買家來臺，活絡後疫情時代臺灣內容產業交易能量。 

雖然全球經濟受到疫情嚴重衝擊，但 5G 時代的來臨，AVMR 沉

浸式互動體驗、AI 大數據、物聯網、區塊鏈等數位科技的快速

發展，卻又突破疫情造成的疆界藩籬，為內容產業的未來帶來

更多的可能性，更帶動各種創新商業模式的發展。文化與科技

跨界應用與整合能力的強弱，已成為全球內容產業成長與全球

競爭力提升的關鍵。

展望未來，以文化帶動產業新動能，提供民眾生活新想像，捲

動數位科技新商機，期待更多的創作者透過跨域合作與資源整

合，催生更多精采的原創文化內容，大家共同前行，為臺灣文

化注入新活水，提高國際市場能見度。

Taiwan enjoys an admirable diverse, open, and inclusive society, where creativity can be 
freely realized - with excellent technological capabilities. Utilizing Taiwan's advantages, 
we drive hardware development with software to enhance the competitiveness of 
Taiwan's cultural content industries. Culture is life, and fostering a new cultural economy 
in Taiwan, is one of the most important policies and tasks to Ministry of Culture.  

Taiwan Creative Content Agency brings back leading trends of global content 
industry and hosts the first-ever Taiwan Creative Content Fest – a brand-new national 
cultural brand rooted in Taiwan's content. TCCF connects cross-industry resources to 
demonstrate the immense potential in our content industries - in the post-pandemic 
era through exhibitions and innovative narratives, and invites international buyers to our 
content market. 

Even under the heavy impacts of the pandemic worldwide, 5G technology, AVMR 
immersive interactive experiences, AI, big data, IoT, and blockchain developments 
accelerate. These digital technologies have created unprecedented opportunities and 
possibilities for the content industry with innovative business models. Culture and 
technology integration has now become a key driver behind growth and competition in 
the global content industry. 

In the future, we hope that culture will move industries forward to offer new imaginations 
to our everyday lives and new digital tech opportunities. With all these resources, we 
encourage more creators to generate more brilliant original cultural content. Let us move 
forward together to infuse new energy into Taiwan's culture that fascinates the world.

文化部部長   Minister of Culture
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邀您共創新�流
Greetings from TAICCA
2020 年新冠肺炎打亂了全球布局，臺灣因為防疫得宜，疫情

對民眾生活影響降至最低，並獲國際讚譽為防疫優等生。

文策院 2020 年 11 月 17 日起將在臺北舉辦「TCCF 創意內容

大會」，希望透過此一全新升級的臺灣文化內容展會，捲動後

疫情時代下的內容交易產業能量，並整合市場及展會，連結各

文化內容產業，讓創作者與市場投資人找到彼此，同時藉由跨

域創意展演與趨勢論壇創造臺流新魅力，塑造臺灣文化國家品

牌。期待 TCCF 創意內容大會展現臺灣強勁的文化軟實力，並

成為未來亞洲具指標性內容交易市場展會。

整合 1 個國際商展、2 場創意晚會、3 大主題展覽、5 場創新展

演、6 天豐富的大會內容，以及超過 100 場媒合活動，TCCF 

創意內容大會，透過媒合、論壇、交易會、展覽等活動，打造

跨界合作機會，讓世界認識臺灣的文化軟實力。

不分線上線下，臺灣與世界零距離，TCCF 創意內容大會，歡

迎您。

As COVID-19 disrupts daily life and economic landscape worldwide, Taiwan responds 
with immediate pandemic prevention measures and minimizes its impact on people's 
lives, which receives international recognition for its successful outcome.

In the post-pandemic era of the cultural industry, the Taiwan Creative Content Agency 
(TAICCA) will hold the "Taiwan Creative Content Fest (TCCF)" from November 17-22 
in Taipei, aspiring to showcase Taiwan's cultural content towards the world. We hope 
to inspire creators and buyers with new narrative methods, cutting-edge insights, 
and dynamic new partnerships. Through networking events, forums, trade fairs, and 
showcasing events, we strive to create cross-domain collaboration opportunities, and 
make Taiwan known to the world.

With 1 International Market, 2 Creative Cultural Nights, 3 Future Content Exhibitions, 5 
Innovative Performances, 6 Day-long Cultural Festivities, 10 Industry Breakthroughs, and 
100+ Matchmaking Events, we invite you to take part in cross-domain networking and 
cross-border celebration of cultural technology.

Online or offline, Taiwan is one with the world. The Taiwan Creative Content Fest 
welcomes you to witness Taiwan's vibrant, world-class cultural content with the world. 

丁曉菁 董事長
Chairperson
Ting Hsiao-Ching

文化內容策進院 Sincerely,

胡晴舫 院長
President
CF Hu
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時間表

2020/11/17 (二 ) 2020/11/18 (三 ) 2020/11/19 (四 )

信義威秀 
廣場

10:00-21:00 
Taiwan HYPE 

#展覽

10:00-21:00 
Taiwan HYPE 

#展覽

10:00-21:00 
Taiwan HYPE 

#展覽

A11  
Legacy Max

13:00-21:00 
未來內容展示體驗 

#展覽

12:00-21:00 
未來內容展示體驗 

#展覽

寒舍艾美 
2F

10:00-17:00 
始多利交易所 

#展覽

10:00-17:00 
始多利交易所 

#展覽

Opening Keynote 
10:00-11:00 

後疫情時代的眾感未來 
#論壇

11:10-12:30 
虛擬娛樂市場： 
線下行銷新商模 

#論壇

14:00-15:00 
劇場新語彙： 

創意內容新工具與新觀眾  
#論壇

15:10-16:10 
未來內容已來： 

數位藝術的社會實驗室 
#論壇

16:30-18:00 
視覺特效內容製程革命 

#論壇

寒舍艾美 
3F

10:00-17:00 
市場交易暨創投媒合

10:00-17:00 
市場交易暨創投媒合

10:30-12:00 
談市場：從全球觀點 
看亞太影視市場 

#論壇

 13:00-14:45 
談合製：跨國製作的 

入門與眉角及通路抉擇點 
#論壇

15:00-16:30 
談投資：帶著資金想見你 

#論壇

2020/11/20 (五 ) 2020/11/21 (六 ) 2020/11/22 (日 )

信義威秀 
廣場

10:00-21:00 
Taiwan HYPE 

#展覽

10:00-21:00 
Taiwan HYPE 

#展覽

A11  
Legacy Max

12:00-21:00 
未來內容展示體驗 

#展覽

12:00-21:00 
未來內容展示體驗 

#展覽

12:00-19:00 
未來內容展示體驗 

#展覽

寒舍艾美 
2F

10:00-17:00 
始多利交易所 

#展覽

寒舍艾美 
3F

10:00-17:00 
市場交易暨創投媒合

寒舍艾美 
5F

10:30-12:00 
XR沉浸式體驗： 
共感新宇宙 

#論壇

13:30-15:30 
未來全景聲： 
音樂展演超進化 

#論壇

15:40-16:40 
後疫情時代全球影音趨勢 

#論壇
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TIME TABLE

2020/11/17 TUE 2020/11/18 WED 2020/11/19 THU

VIESHOW 
Square

10:00-2100 
Taiwan HYPE 

#Exhibition

10:00-21:00 
Taiwan HYPE 

#Exhibition

10:00-21:00 
Taiwan HYPE 

#Exhibition

A11 Legacy 
Max

13:00-21:00 
Future Content Experience 

Zone 
#Exhibition

12:00-21:00 
Future Content Experience 

Zone 
#Exhibition

Le Méridien 
Taipei  

2F

10:00-17:00 
Story Exchange 

#Exhibition

10:00-17:00 
Story Exchange 

#Exhibition

Opening Keynote 
10:00-11:00 

Post-Pandemic Era: Human 
Touch - A Closer Future 

#Conference

11:10-12:30 
Business Model of Content in 

Location-Based Service 
#Conference

14:00-15:00 
Future Theatre: New Language, 

Tool and Audience 
#Conference

15:10-16:10 
The Endless Possibilities of 

Digital Art 
#Conference

16:30-18:00 
The Future is Near: VFX 

Revolution 
#Conference

Le Méridien 
Taipei  

3F

10:00-17:00 
International Market

10:00-17:00 
International Market

10:30-12:00 
Content Market- Asia-Pacific 
TV Industry from Global View 

#Conference

13:00-14:45 
International Collaboration- 
Cross-border Collaboration 
and Choice of Distribution 

Channels 
#Conference

15:00-16:30 
Investment Opportunities- 
Strategies for Identifying 

Investment Targets 
#Conference

2020/11/20 FRI 2020/11/21 SAT 2020/11/22 SUN

VIESHOW 
Square

10:00-21:00 

Taiwan HYPE 

#Exhibition

10:00-21:00 

Taiwan HYPE 

#Exhibition

A11  
Legacy  

Max

12:00-21:00 

Future Content Experience 

Zone 

#Exhibition

12:00-21:00 

Future Content Experience 

Zone 

#Exhibition

12:00-19:00 
Future Content Experience 

Zone 

#Exhibition

Le Méridien 
Taipei  

2F

10:00-17:00 

Story Exchange 

#Exhibition

Le Méridien 
Taipei  

3F

10:00-17:00 

International Market

Le Méridien 
Taipei  

5F

10:30-12:00 

XR Immersive Experience: A 

Closer Universe 

#Conference

13:30-15:30 
Inside the New Vision of the 

Future Sound 

#Conference

15:40-16:40 

Post-Pandemic Global 

Audiovisual Industry Trends 

#Conference
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場域地圖
MAP 

交通資訊
TRANSPORTATION

①
Taiwan HYPE 展覽 
Taiwan HYPE
Exhibition
-

信義威秀廣場 
VIESHOW Square

台北市信義區松壽路 20 號
No. 20, Songshou Road, 
Xinyi District, Taipei city, 
Taiwan

②
未來內容展示體驗
Future Content 
Experience Zone  
-

新光三越 All-6F  
SHIN KONG 
MITSUKOSHI 

信義劇場  
Lagacy Max

台北市信義區松壽路 11 號
No. 11, Songshou Road, 
Xinyi District, Taipei city, 
Taiwan

③
市場交易暨創投媒合 / 
國際論壇 / 
始多利交易所

International Market / 
International Conference / 
Story Exchange 
-

寒舍艾美酒店  
Le Méridien Taipei (2F/3F/5F)

台北市信義區松仁路 38 號 
No. 38 Songren Road, Xinyi District, 
Taipei city, Taiwan

【MRT station】

Take the Bannan line of the MRT to "Taipei City Hall" station and use Exits 3.

Take the Tamsui-Xinyi line of the MRT to "Taipei 101 / Taipei World Trade 
Center", use Exit 4 and walk along Songzhi Road, turn right at Songshou Road.

【Bus station】

MRT City Hall Station： 28, 32, 51, 202, 212, 232, 261, 263, 270, 281, 282, 
537, 647, 650, 651, 669, 678, 915, small 2, citizen minibus 7 , Blue 5, Blue 7, 
Blue 26, Blue 27, Green 1, Zhongxiao Shinkansen, Brown 6, Brown 7, Brown 18

Vieshow Cinemas/Songshou Intersection： 20, 245, 266, 266 districts, 277, 
284, 284 straight, 46, 612, 612 districts, 621, 665, 902, 912, Boai Bus, blue 10

【Driving directions (from Taoyuan airport)】

Approximately 1 hour• Take National Highway No. 1 heading north to exit at 
the Joutzung Road connect to Diding Section 1.• Cross the MaiShuaiEr Bridge 
follow the Huan Dong Blvd to merge the Section 1. Jilong Road.• Turn left 
at SongGao Road and right turn to SongRen Road hotel is on the right.OR• 
Take National Highway No. 3 and turn onto Xinyi Expressway from Muzha 
Interchange, just 4 minutes to Xinyi district.

【捷運】市政府站 : 3號出口出來，步行 7分鐘 
台北 101/世貿站 : 4號出口出來，步行 7分鐘

【公車】捷運市政府站： 28、32、51、202、212、232、261、
263、270、281、282副、537、647、650、651、669、
678、915、小 2、市民小巴 7、藍 5、藍 7、藍 26、藍 27、
綠 1、忠孝新幹線、棕 6、棕 7、棕 18 
 
威秀影城 /松壽路口： 20、245、266、266區、277、
284、284直、46、612、612區、621、665、902、912、
博愛公車、藍色 10

【自行開車】國道 3號木柵交流道接國 3甲線 (往台北 /木柵方向 )，
3.6km處下萬芳交流道右轉接信義快速道路，出隧道左
轉，接信義路往世貿 /101方向，右轉松仁路。

 (桃園機場出發 )
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市場交易暨創投媒合
INTERNATIONAL MARKET
IP 產值極大化 整合規模市場 Maximizing Value of Creative Content Industries

TCCF 創意內容大會―市場交易暨創投媒合活動，為臺灣首次整合影視、出

版、動畫、新媒體內容等業者及作品之大型商業交易展會。以臺灣原創內容

為核心，匯聚年度內容產業精彩的作品及提案，更透過文策院全球市場展會

及海外網絡經營，匯集全球指標買家進場臺灣參觀及採購，強力助攻臺灣作

品登上世界舞台。

活動同時也以「故事力」為主題、導入策展思維，呈現跨域多重視角的主題

展覽，展現臺灣自由、豐盛的創造力，以多元創意推動內容交易！

時間：11.18（三）- 11.20（五），10:00 - 17:00 

地點：寒舍艾美酒店 2-3F

⸺

參加方式：「市場交易暨創投媒合」活動僅開放內容產業

從業人員及相關專業人士入場。欲入場參觀

者，請先於官網申請入場證。

Taiwan Creative Content Fest (TCCF)-International Market is Taiwan's first large scale 
exhibition and trading platform that converges the audiovisual content, publication, 
animation, and new media industries. This year, TCCF will present the highest quality 
original content from Taiwan and offers opportunities for participants to pitch proposals 
and attend matchmaking meetings. Taiwan Creative Content Agency (TAICCA), the 
organizer of TCCF, has leveraged its international networks and experience in attending 
international exhibitions to invite key buyers and shine the spotlight on Taiwan's creative 
content industries. 

A themed exhibition, Story Exchange, will be presented to reflect TCCF's creative 
curatorial approach and interdisciplinary perspective. Join us as we showcase Taiwan's 
diversified creative content industries that are well known for their outstanding 
inNOVation and free-flowing originality!

Time: 10:00 - 17:00, NOV. 18 WED - NOV. 20 FRI 
Venue: Le Méridien Taipei 2-3F

⸺

How to register:

・Buyer: Fill in buyer registration form at TCCF website. Once approved, you will be 
granted access to an online catalogue and book meeting session with exhibitors. Pre 
Event business matching is activated until NOVember 11, 2020.

・Professionals: Industry professionals can register at TCCF website and acquire an 
admission pass.

   Note: International Market is only open to professionals in creative content industries.
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國際論壇議程介紹
CONFERENCE SCHEDULE

11月 18日 NOV.18th
寒舍艾美 2樓 Le Méridien Taipei 2F

10:00-11:00 11:10-12:30後疫情時代的眾感未來
Post-Pandemic Era:  
Human Touch - A Closer Future

虛擬娛樂市場：線下新商模
Business Model of Content in 
Location-Based Service

後疫情時代，科技催生新語言，深入參與到正在發生的文化語境中。在眾感建

構的多元世界中，技術結合藝術，以超前視野分享社會、經濟和文化景觀，打

造新的文化記憶，持挑戰者的姿態不斷超越與創新。

In the post-pandemic era, technology has spawned new ways to become fully involved in 
the culture of today. In this diverse world built on multisensory experiences, technology 
and art can now share never-before-seen perspectives of our social, economic and 
cultural landscapes. Art and technology challenge, innovate, surpass, and create new 
cultural memories.

疫情的衝擊帶來全球產業供應鏈的結構變化，大幅加速適地性服務產業的發展

與升級轉型。數位轉型帶動各垂直領域的商機，以各式通路行銷策略實現了無

所不在的客製化生活。

The pandemic has brought structural changes to the global industrial supply chain and 
significantly accelerated the development and transformation of location-based services. 
Digital transformations have offered business opportunities in various vertical markets 
to create a ubiquitous but customized lifestyle with all kinds of marketing strategies.

主持人 Moderator

胡晴舫 
CF Hu

文化內容策進院院長 
President, Taiwan Creative Content Agency

主持人 Moderator

陳心問 
Chen Xinwen  

新光三越百貨公司內容中心總監 
Director of Content, Shin Kong Mitsukoshi Dept. 
Store Co., Ltd.  

講者 Speaker

Tea Uglow 澳洲 Google創新實驗室創意總監 
Creative Director, Google's Creative Lab in Sydney

講者 Speaker

唐鳳 
Audrey Tang

行政院數位政務委員 
Taiwan Digital Minister

講者 Speaker

Tal Zvi Nathanel Showfields執行長暨聯合創辦人 
CEO and Co-founder, Showfields

與談人 Panelist

劉思銘 
Liu Szu-Ming

HTC VIVE ORIGINALS總經理 
President of HTC VIVE ORIGINALS

講者 Speaker

Eric Fantone DVgroup工作室總監 
Head of Studio, DVgroup

與談人 Panelist

楊孟穎 
Yang Meng-Yin

高雄市電影館館長及高雄電影節總監 
Director of Kaohsiung Film Archive and 
Kaohsiung Film Festival
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國際論壇議程介紹
CONFERENCE SCHEDULE

11月 18日 NOV.18th
寒舍艾美 2樓 Le Méridien Taipei 2F

14:00-15:00 15:10-16:10劇場新語彙：創意內容新工具與新觀眾 
Future Theatre:  
New Language, Tool and Audience

未來內容已來：數位藝術的社會實驗室
The Endless Possibilities of  
Digital Art

劇場，作為一項最古老的藝術形式，乘科技之翼登臨雲上，與全新的觀眾群體

分享全新的時代敘事。未來敘事圍繞高度生動的品質定位，把用戶的參與性納

入作品的肌理之中，未來敘事正在徐徐展開。

Theater, as an ancient art form, has soared to new heights on the wings of technology, 
and is sharing an entirely new way of storytelling with a brand new audience. The 
future of storytelling―characterized by its highly vivid qualities―is slowly unfolding, as 
creators are incorporating audience interactions into their works.

前衛藝術與前瞻科技結合，在日漸寬闊的資訊公路上，傳遞更醇厚的情感，抵

達更多的人群。科技詞彙，在藝術家創作的熱度中日漸融化，滲入數位藝術的

有機體中。

As information becomes more accessible, cutting-edge art and technology combine to 
deliver deeper and stronger emotions to more and more people. Technological lexicon 
gradually melts in creative processes, and eventually permeates into digital art.

主持人 Moderator

白斐嵐 
Siraya Pai 

劇評人 
Theatre Critic  

主持人 Moderator

龔卓軍 
Gong Jow-Jiun 

國立台南藝術大學藝術創作理論研究所 專任副教授 
Associate Professor, Doctoral Program in Art Creation 
and Theory, TNNUA  

講者 Speaker

Joris Mathieu 法國里昂國家戲劇中心總監  
Director, Théâtre Nouvelle Génération – Centre 
dramatique national de Lyon

與談人 Panelist

黃翊 
Huang Yi

黃翊工作室創辦人暨藝術總監 
Founder & Artistic Director of Huang Yi Studio

與談人 Panelist

蘇文琪 
Su Wen-Chi

一當代舞團 YiLab.創始者 
Founder of YiLab.

講者 Speaker

Wayne Ashley FuturePerfect工作室創辦人與藝術總監 
Founder and Artistic Director, FuturePerfect 
Studio

與談人 Panelist

林昆穎 
Lin Kun-Ying

豪華朗機工共同創辦人 
LuxuryLogico Co-Founder

講者 Speaker

Xander Seren FuturePerfect工作室共同藝術總監 
Co-Artistic Director, FuturePerfect Studio 

與談人 Panelist

林珮淳 
Lin Pey-Chwen

林珮淳數位藝術實驗室主持人 
Art Director of Lin Pey-Chwen Digital Arts Lab
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11月 18日 NOV.18th
寒舍艾美 2樓 Le Méridien Taipei 2F

16:30-18:00 視覺特效內容製程革命 
The Future is Near: VFX Revolution

5G、AI、大數據演算等技術，將未來快速帶入我們身處的當下。文化和科技兩

個詞彙，帶著各自的生命力，永續賦予對方新的含義，為文化發展需求提供相

契合的技術應用與產品。

5G, AI, and big data algorithms have brought the future into our present at pace. Culture 
and technology continually give one another new meanings, supplying new cultural 
developments with corresponding technological applications and products.

主持人 Moderator

劉綺珊 
Chishan Sandra Liu   

HTC VIVE ORIGINALS 技術總監  
Head of Technical team, HTC VIVE ORIGINALS 

講者 Speaker

Chris Edwards THE THIRD FLOOR執行長暨創辦人 
CEO, THE THIRD FLOOR

講者 Speaker

Paul Debevec Google 研究團隊，資深科學家 
Google Research Team, Senior Staff Engineer

與談人 Panelist

Norman Wang Glassbox Technologies創辦人暨執行長 
CEO & Co-founder at Glassbox Technologies

與談人 Panelist

林家齊 
Lin Chia-Chi

夢想動畫創辦人 
Founder of MoonShine Animation

與談人 Panelist

郭嘉真 
Kuo Chia-Chen

國研院國網中心藝術科技運算組組長 
Division Director of Arts Technology Computing 
Division at NARLabs NCHC

11月 19日 NOV.19th
寒舍艾美 3樓 Le Méridien Taipei 3F

10:30-12:00 談市場：從全球觀點看亞太影視市場
Content Market- Asia-Pacific TV 
Industry from Global View

國際重量級媒體及製作公司，提供國際合作上的經驗分享，協助國內業者了解

國際市場及合作平台需求、打造暢銷國際影視作品的關鍵要素以及國際合製人

才的養成。

This session we invite impor tant global  media and production companies to 
share experiences on international cooperation. They will  help local companies 
to understand more about internat ional  market  demands,  and key factors in 
best-selling productions, international co-production teams and partnerships.

主持人 Moderator

蔡嘉駿 
Homme Tsai

臺灣新媒體暨影視音發展協會 (NMEA) 理事長 
NMEA Taiwan New Media and Entertainment 
Association Chairman

講者 Speaker

歐玉雄 
Ricky Ow

華納媒體娛樂網 - 亞太區總裁 
President, WarnerMedia Entertainment Networks – 
Asia Pacific

與談人 Panelist

Christophe Bruncher Ici et Là Productions / EAVE 製作人 /研究團隊主管 
Ici et Là Productions / EAVE  Producer / Ties That 
Bind Head of Studies

講者 Speaker

李惠榮 
Hannah Lee

Studio Dragon 總製作人 
Studio Dragon Chief Producer



2322
TAIWAN CREATIVE CONTENT FEST
INTERNATIONAL MARKET創意內容大會 國際論壇 INTERNATIONAL CONFERENCE

國際論壇議程介紹
CONFERENCE SCHEDULE

11月 19日 NOV.19th
寒舍艾美 3樓 Le Méridien Taipei 3F

13:00-14:45 15:00-16:30談合製：跨國製作的入門與眉角及通路抉擇點 
International Collaboration- Cross-
border Collaboration and Choice of 
Distribution Channels

談投資：帶著資金想見你
Investment Opportunities- Strategies 
for Identifying Investment Targets

成功邁向國際平台的臺灣影視製作人、導演，以及以臺灣為根據地的影音平台業

者，從本身的角度及經驗，探討要如何攻城掠地，讓臺灣影視產業作品邁向國際。

This session invites Taiwanese producers and directors with successful global 
experiences, international OTT platforms based in Taiwan. They will discuss how local 
productions and platforms move toward cross-border collaborations.

文策院共同投資的公司由自身經驗出發，分享他們選擇內容投資標的的方向、

國內外資金優勢分析、永續經營的獲益模式與選擇指南，同時也將介紹其全年

度的成果。

This session invites companies co-invested by TAICCA to share their points of view 
on content investment, funding sources, sustainable business models, and production 
guidelines. They will also talk about some of the achievements in the past year.

主持人 Moderator

謝慰雯 
Vivian Hsieh

三立電視國際事業部暨行銷公關部 資深副總經理 
International Business Dept.&Marketing PR 
Dept. Senior Vice President of SET TV

與談人 Panelist

楊志光 
Dennis Yang

柒拾陸號原子股份有限公司董事總經理 
Studio76 Managing Partner

與談人 Panelist

陳劭怡 
Shao-Yi Chen

影響原創影視股份有限公司內容籌製總監 
Director, Content Production of Screenworks Asia

與談人 Panelist

廖薏淳 
Eva Liao

天使放大股份有限公司執行長 
Angelic-Founder CEO

主持人 Moderator

於蓓華 
Yu Pei-Hua

公共電視文化事業基金會節目部經理 
Director of Program Department, Public 
Television Service (PTS)

講者 Speaker

湯昇榮 
Phil Tang

瀚草影視文化事業股份有限公司總經理 
General Manager, Greener Grass Production Co., 
Ltd.

講者 Speaker

楊麗貞 
Daphne Yang

CATCHPLAY執行長 
CATCHPLAY CEO

講者 Speaker

陳和榆 
Chen Ho-yu

導演 
Director

講者 Speaker

林志杰 
Jay Lin

GagaOOLala 創辦人與執行長 
Founder & CEO of GagaOOLala

*11月 20日詳細論壇議程請見官網。 
*For more conference details on November 20th, visit TCCF website.



2524
TAIWAN CREATIVE CONTENT FEST
INTERNATIONAL MARKET創意內容大會 始多利交易所 STORY EXCHANGE

始多利交易所
STORY EXCHANGE

歡迎來到內容得勝，故事力的黃金年代：『始多利

交易所 Story Exchange』！準備迎接故事潛力股

飄破萬點，買什麼賺什麼的狂想交易！共感劇情迭

起，情緒飆升最高點！在數位時代持續升級，大量

影音串流超載的現在，重新找回你我幸運號碼：說

故事 888。

尋求好故事、抓住觀眾的心；不用擲筊，無須解籤，

為自己投下一枚閃亮代幣，找到新的靈感金句。在

始多利交易所，交換好故事，下定決心不怕犧牲排

除萬難我們要發達！

☆精選臺灣精彩故事內容，給自己一則靈感金句。 

☆有故事，做事才夠力！ 

☆有故事，賺錢不費力！

策展人：草字頭 Double-Grass 負責人　黃偉倫 

時　間：11.18（三）- 11.20（五），10:00 - 17:00 

地　點：寒舍艾美酒店 2F

⸺

* 進場參觀需配合本活動實名制措施

Welcome to the Story Exchange 
- your destination of fun content 
trading experiences at the 2020 
Taiwan Creative Content Fest. At 
Story Exchange, you will  enter a 
wonderland of diverse contents 
f rom Taiwan ,  inc lud ing  nove ls , 
manga, TV shows or games. What's 
more, you will have the opportunity 
to join special games designed from 
amazing stories and win prizes that 
you can't get anywhere else. Invest 
in content that interests you and 
wait for winning moments. Are you 
ready to take a bet?

Curator: Frank Huang, 
Head of Double-Grass

Time: 10:00 - 17:00,  
NOV. 18 WED - NOV. 20 FRI

Venue: Le Méridien Taipei 2F

⸺

* Visitors must follow COVID-19 
measures and register in advance.
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未來內容展示體驗
FUTURE CONTENT 
EXPERIENCE ZONE

未來內容展示體驗區以『Re: 眾感未來 Human Touch- A Closer Future』為
主軸，策劃展示臺灣重要創意內容產業時代輪廓的展示場，並呼應後病毒新大
時代的轉換。展覽中用象限與場域的交織，組織空間的意涵象限，讓臺灣的創
意內容在不同的象限呈現沉浸感展示。

我們以四大象限劃分空間，說明臺灣的當代創意內容，第一象限是大腦視
野（Brain Field），展示思考性的創意性生產內容。第二象限是肢體延伸（Limb 

Area），展示延伸創意的科技技術。第三象限是感知交織（Sense Space），
展示沉浸式與跨界式的創意內容，並且自製 TCCF 跨界新創意科技展示作品。
最後的第四象限是 XR 空間（XR Future），展示創意內容的新科技載體，讓
人進入虛擬空間，XR Future 將模擬一個平行時空的線上的 TCCF 會場，讓整
體展會存在於另一個時空。

象限性 ╳ 場域感，讓參觀者可以一次看見 2020年臺灣創意內容的整體面貌。

策展人：安益國際集團創意長　王騰崇 
              安娜琪舞蹈劇場藝術總監　謝杰樺

時　間：11.18（三）13:00 - 21:00 
11.19（四）- 11.21（六）12:00 - 21:00 
11.22（日）12:00 - 19:00

地　點：新光三越 A11-6F 信義劇場 Legacy Max

⸺

* 進場參觀需配合本活動實名制措施 
** 部分作品體驗名額有限請事先報名

Future Content Experience Zone is a significant exhibition to display the contemporary 
creative content of Taiwan in TCCF. Under the theme, Human Touch - A Closer Future, 
components interweave to create immersive spaces and respond to the post COVID-19 
world.

It is divided into four quadrants to illustrate the contemporary creative content of Taiwan. 
The 1st quadrant, Brain Field, exhibits creative and through-provoking content. The 2nd 
quadrant, Limb Area, exhibits technologies that extend creativity. The 3rd quadrant, 
Sense Space, exhibits immersive and cross-border creative content. The 4th quadrant, 
XR Future, creates and simulates a whole new online TCCF venue in parallel time and 
space. This is the first time to build a virtual event in the XR world in Taiwan. 

Going through the exhibition, visitors will have an overview of creative content in Taiwan.

Curator：Samuel Wang, Creative Chief of Interplan Group 

     Chieh-hua Jeff Hsieh, Artistic Director of Anarchy Dance Theatre

Time：NOV. 18 WED. 13:00 - 21:00 

NOV. 19 THU - NOV. 21 SAT 12:00 - 21:00 

NOV. 22 SUN. 12:00 - 19:00

Venue：SHIN KONG MITSUKOSHI A11-6F Legacy Max

⸺

* Visitors must follow COVID-19 measures and register in advance. 
** Some immersive or interactive exhibits require registrations in advance.

臺灣眾感未來的創意象限與場域 Explore Dimensions in Taiwan's Creative Content
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場域圖
LEGACY 
MAX

科技媒體實驗平臺 
Future Vision Lab

秘密基地 
A secret base

《穿越身體》 Through the body  
《失身記》 Bodyless

金馬特映場―星際大騙局之登月計畫 
Great Hoax : The Moon Landing

友繪的小梅屋記事簿―混合實境劇場 
Tomoe's Memories of Koumeya

發現臺灣五千年 
Discovering the 5K Years of Taiwan

XRSPACE MANOVA  
Creative Content Expo

安溥 - 蘚的歌唱 : 音境漫遊 
anpu - An ode to Moss : Musical Wander

與優人同步 
Rhythm with U

聲歷奇境 KTVR 
Sounds like Wonderland_KTVR

雅婷音樂人機互動體驗  
Yating AI music Jamming

白靜量體溫 
Let Bai Jing take your temperature

好奇的愛麗絲 
Curious Alice

《臺灣妖果》體感遊戲 
《Taiwanese Monster Fruit》 
Motion Sensing Game

① 

② 

③ 

④ 

⑨ 
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TAIWAN HYPE

臺灣產業的未來是什麼樣子？

新的世代與企業如何整合創新優勢、向世界分
享未來可能？

2020 SXSW 臺灣館由 JL DESIGN 羅申駿擔任
策展人，以「Taiwan HYPE」為題，串連強韌
的傳產技術與多元創作能量。不只產業技術升
級，更攜手合作不同領域新世代，打開研發技
術與創意文化的對話。

混種，成為全新物種，未來臺灣產業的野生新
力量。

集結不同領域：建築設計、綠色科技、工業設
計、劇場藝術、植栽藝術、數位製造、新媒體
藝術、數位科技、智慧農業、資訊工程、插畫、
音樂創作等 37組等團隊共同挖掘島嶼的特質：
深入生活、打開技術探索的空間玩轉不同媒介
手法對話。

新一代的臺灣，我們很好，必須向世界大聲說
出自己是誰。

策展人 Curator：JL DESIGN 創辦人  JL 羅申駿 
                           Johnason Lo , Founder of JL DESIGN

時　間 Time：11.17（二） - 11.21（六）10:00 - 21:00 
                       NOV. 17 TUE - NOV. 21st SAT 10:00 - 21:00

地　點 Venue：信義威秀廣場 
                         VIESHOW Square

What is the future of industries in 
Taiwan? 

How can new generat ions  and 
corporations integrate to innovate? 
How can we share such a promising 
future with the world?

SXSW 2020 Taiwan Pav i l ion  is 
curated by Johnason Lo from JL 
DESIGN, with "Taiwan HYPE" as the 
theme, bringing together Taiwan's 
competit ive manufacturers and 
creative industr ies.  Technology 
upgrades  and  c reators  across 
categories facilitate conversations 
between tech and creative culture. 
These hybr ids form brand new 
organisms in future industries.

Ta i w a n  HY P E  g a t h e r s  e x p e r t s 
i n  a rc h i t e c t u ra l  d e s i g n ,  g re e n 
t e c h n o l o g y,  i n d u s t r i a l  d e s i g n , 
theatrical art, garden art, digital 
production, new media art, digital 
techno logy,  smar t  agr icu l ture , 
information technology, illustrations 
and music .  37 teams d ig  deep 
into properties on the island, its 
lives, and its culture, allowing for 
exper imentat ion wi th  d i f ferent 
mediums and creative ideas. Our 
new generation in Taiwan should be 
bold, creative, ambitious, and speak 
out who we are.

玩轉跨域創意產業能量
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策展規劃

視覺統籌暨
策展規劃

合作單位
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媒體協力

主辦單位

Legacy Max
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